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KSAU § 132/2018 Dnr 2018/93

Tidplan för inventering och riskklassning av 
nedlagda deponier
Beslut
Arbetsutskottet kommer att invänta beslut från förbundsdirektionen för 
Östra Smålands Kommunalteknikförbund om förslag på tidplan. Då detta 
beräknas ske efter förbundets sammanträde i september har förlängd 
svarstid begärts hos miljö- och byggnadsnämnden.

Sammanfattning
Efter att de gamla deponierna inventerats ska de med hög riskklass (1 eller 
2) undersökas översiktligt, vilket avses fortsätta utföras via en förnyad 
gemensam upphandling.

Undersökningarna bör ske inom en rimlig tid enligt en fastställd 
prioriteringsordning, varför det föreläggs om en tidsplan för 
genomförandet.

Ärendebeskrivning
Kommunerna i Kalmar län har inventerat och riskklassat sina nedlagda 
deponier. Arbetet har samordnats genom Regionförbundet som gemensamt 
upphandlat konsult för länets kommuner. Arbetet har utförts av Vectura 
Miljöteknik.

Inventeringen har skett enligt Naturvårdsverkets riktlinjer enligt MIFO. 
”Metodik för inventering av förorenade områden”. I en första fas har 
samtliga kända nedlagda deponier i kommunen klassificerats på en 4-
gradig skala utifrån hur förorenat området bedöms vara samt risken för 
spridning av farliga ämnen från deponierna.  Utifrån resultatet i MIFO fas 1 
har de med högst riskklass (klass 1 och 2) prioriterats för vidare 
undersökning.

Det har av olika anledningar nu gått några år, och de utförda 
inventeringarna håller på att revideras. Detta har medfört att miljö- och 
byggnadsförvaltningen i samråd med ÖSK nu utfört en mindre revidering 
av prioriteringsordningen. Det föreslås nu att den reviderade prioriterings-
ordningen fastställas av miljö- och byggnadsnämnden.

De reviderade inventeringsblanketterna kommer att inrapporteras till 
Länsstyrelsen, som är registerhållande myndighet.
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Efter att kommunen under 2010–2013 låtit utföra inventeringar/risk-
klassningar av sina gamla deponier, har man deltagit i en länsgemensam 
upphandling av konsulttjänster gällande översiktlig undersökning enligt 
MIFO fas 2 av de deponier som klassats med riskklass 1 eller 2. Trots att få 
deponier undersökts löper denna upphandling snart ut. Avsikten är nu att 
göra en förnyad gemensam upphandling. Det är därför angeläget att 
planlägga de återstående undersökningarna så att dessa inkl. reviderad 
riskklassning kan utföras under denna upphandlingsperiod.

Efter fas 2-undersökningarna görs en ny riskklassning av de undersökta 
deponierna. 

Miljö- och byggnadsnämnden beslutade att fastställa den 
prioriteringsordning gällande översiktlig undersökning av gamla deponier 
enligt MIFO fas 2 som redovisas i bilaga 1, samt att med stöd av 
miljöbalken 26 kap §§ 9, 21 och 22 och med hänvisning till 2 kap §§ 2 och 
3 förelägga kommunstyrelsen, Hultsfreds kommun, följande:

1.Kommunstyrelsen ska senast 2018-08-10 till tillsynsmyndigheten, 
miljö- och byggnadsnämnden, inkomma med en tidsplan över när 
(vilket år) man avser att utföra översiktlig undersökning enligt MIFO 
fas 2 för respektive deponi med riskklass 1 eller 2 som redovisas i 
bilaga 1.

Beslutet är översänt till kommunstyrelsen.   

Beslutsunderlag
Miljö- och byggnadsnämnden

Skickas till
Östra Smålands Kommunalteknikförbund
Miljö- och byggnadsnämnden
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KSAU § 133/2018 Dnr 2018/92

Tilläggsavtal för Hultsfredsbygdens Ridklubb 
(HBR) 
Beslut
Arbetsutskottet beslutar godkänna tilläggsavtalet om anläggningshyra 
under tio år mellan kommunen och Hultsfredsbygdens Ridklubb.

Sammanfattning
Samverkan med Smålandsidrotten sker ofta till föreningslivet. Att 
Smålandsidrotten liksom kommunen kan vara bidragsgivare till föreningars 
projekt och investeringar. Då investeringar görs i kommunala anläggningar 
drivna av en förening kräver Smålandsidrotten ett tioårigt avtal emellan 
parterna för att bidrag ska kunna utbetalas.

Ärendebeskrivning
Hultsfreds kommun har tidigare, hösten 2018, beviljat Hultsfredsbygdens 
Ridklubb ett bidrag till ny ridbotten i ridhuset, Kristineberg på 35 000 
kronor. Total kostnad 70 000 kronor exklusive arbetet. Resterande bidrag 
på 35 000 kronor har föreningen sökt från Smålandsidrotten. För att 
Smålandsidrotten ska bevilja bidrag till föreningar som bedriver 
verksamhet i kommunala lokaler krävs ett tio-årigt avtal.

Kultur- och fritidsförvaltningen föreslår därför att ett tilläggsavtal om hyra 
av byggnader på Kristineberg under tio år godkänns.

Beslutsunderlag
Tjänsteskrivelse
Förslag till tilläggsavtal

Skickas till
Östra Smålands Kommunalteknikförbund
Kultur- och fritidsförvaltningen
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KSAU § 134/2018 Dnr 2018/91

Ny närtrafikslinga i Hultsfreds tätort
Beslut
Arbetsutskottet beslutar ge klartecken för att starta upp närtrafikslinga 
Hultsfred tätort vid tidtabellskiftet i augusti 2018. Detta tillköp av trafik 
ryms inom budget och ska beställas som en pilot och under två år. 

Utvärdering sker kvartal 1 2020 för att då besluta om fortsättning 
permanent.

Sammanfattning
Förslag till ny närtrafikslinga i Hultsfreds tätort

Ärendebeskrivning
Sedan slutet av 2017 har en dialog förts med KLT kring en möjlig 
utveckling för kollektivtrafiken i vår kommun och ur flera aspekter. 
Närtrafikslinga Hultsfred har varit en del. 

Nyligen blev det klarlagt att entreprenör finns och att aktuellt belopp ryms 
inom befintlig budget. Det är två turer per dag som körs och varje tur 
beräknas att fordonet kör på en timme.

Trafikstart i augusti 2018. Turen startar och slutar vid Resecentrum. En tur 
är inplanerad kl 9.30 och en tur kl 12.15. 

Detta är ingen närtrafik som kunderna måste ringa och beställa. Turen körs 
efter tidtabell och kunderna kan stå längs med linjen och vinka till sig 
fordonet. Vissa hållplatser som passeras finns redan i dag och KLT 
kommer att lägga in nya punkter som hållplatser så kunder kan söka i 
reseplaneraren.

Antal dagar som ska köras är 250/år beroende på tillgänglighet av fordon 
och avtal med KLT.

Beslutsunderlag
Tjänsteskrivelse från Michael Leijonhud, näringslivsstrateg

Skickas till
Näringslivsstrategen
KLT (Kalmar Länstrafik)
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KSAU § 135/2018 Dnr 2018/83

Tillväxt- och näringslivsprogrammet - 
revidering
Förslag
Arbetsutskottet föreslår kommunstyrelsen att föreslå kommunfullmäktige 
att godkänna revideringen av tillväxt- och näringslivsprogrammet.

Sammanfattning
Arbetsgrupper i respektive insatsområde har gjort uppföljning av år 2017, 
Tillväxt- och näringslivsprogram 2016 - 2019.

Ärendebeskrivning
Vid uppföljning av tillväxt- och näringslivsprogrammet har översyn skett 
och nu lämnas förslag till revidering.

Av de operativa målen och aktiviteterna i programmet har 21 uppfyllts, 53 
har utvecklats positivt, 68 är neutrala och 0 har utvecklats negativt. 

Tillväxt- och näringslivsrådet har informerats om uppföljningen 2017-05-
17. 

I samband med revideringen lämnas också uppföljningen till 
kommunfullmäktige.

Beslutsunderlag
Uppföljning
Reviderat tillväxt- och näringslivsprogram

Skickas till
Kommunstyrelsen
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KSAU § 136/2018 Dnr 2018/49

Byggnation XX - kommunfullmäktiges 
beslut för kännedom
Beslut
Arbetsutskottet har mottagit beslutet från kommunfullmäktige om 
klartecken att arbeta vidare med bostadsutvecklingsprojekt.  

Ärendebeskrivning
Kommunfullmäktige beslutade § 65/2018 att tillföra medel för att bebygga 
XX. 

Vidare beslutade kommunfullmäktige att arbetsutskottet får, efter samråd 
med AB Hultsfreds Bostäder, i uppdrag att besluta om det slutliga beloppet 
att utbetala upp till 7 mnkr. Detta gäller även för de tidigare beslutade 9 
mnkr för Sjögläntan. 

Slutligen beslutades att eventuella kvarvarande belopp efter dessa projekt 
ska arbetsutskottet kunna använda i dialogen med AB Hultsfreds Bostäder 
för att kunna åstadkomma ytterligare bostadsutvecklingsprojekt där det 
bedöms att kommunen måste göra aktieägartillskott för att projekten ska 
komma till stånd.

Beslutsunderlag
Kommunfullmäktige § 65/2018

Skickas till
Kommunchefen
AB Hultsfreds Bostäder
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KSAU § 137/2018 Dnr 2018/35

Skrivelse till kommunstyrelsen angående intern 
kommunal busstrafik
Beslut
Arbetsutskottet ger näringslivsstrateg Michael Leijonhud i uppdrag att 
undersöka möjlighet med utökade turer för studerande vid Metropol 
(blivande Lärcentrum). 

Ärendebeskrivning
En gemensam skrivelse om kommunal busstrafik har lämnats av Lennart 
Beijer, V och Åke Bergh, M.

Michael Leijonhud har tidigare redogjort på arbetsutskottet för antal 
resenärer vad gäller kvällsturerna till Hagadal och om möjlighet till turer 
mellan resecentrum och Campus.

Arbetsutskottet har tidigare gett Michael Leijonhud att följa upp intresset 
av antalet resenärer från Campus-området och resecentrum. På mötet 
föreslås att även undersöka möjlighet med utökade turer mellan Campus 
och resecentrum. 

Skickas till
Michael Leijonhud 
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KSAU § 138/2018

Anmälningsärenden
1. Nya företag i kommunen 
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